
Kære Hanne, 
 
Vi talte sammen i fredags og aftalte, at jeg sender dig det nye Sativex-køreevnestudie.  
 
Det nye studie er relevant i dansk kontekst, fordi der herhjemme hersker en udbredt sammenblanding af 
Sativex (godkendt lægemiddel) med cannabis. Danske sclerosepatienter, der har glæde af Sativex har hidtil 
fået besked af deres læge på ikke at køre bil, når de er i Sativex-behandling.  
 
Det nye studie, der konkluderer, at Sativex ikke forringer sclerosepatienters køreevne kan forhåbentlig 
komme patienterne til gode, så de i fremtiden får mulighed for en individuel køreevne-vurdering.  
 
Jeg kunne forstå på dig, at der er programsat et lukket ekspertmøde (d. 4. december) og at det nye studie 
kan tjene til mødedeltagernes generelle orientering som bilagsmateriale.  
  
For en god ordens skyld gentager jeg, at jeg arbejder for kommunikationsbureauet Effector, på vegne af 
lægemiddelvirksomheden Almirall, der markedsfører Sativex i Danmark.  
 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Benjamin Müller 
Kommunikationsrådgiver  
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